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Address in
United States c/t PETER P. REINER, 1220 North 

Bosworth>AveHue, Chicago, Illinois 
Naoe and address of 1

nearest relative in 
home; country Mother - ELISABETS SCHNEIER,

18 Schlosstr. Winnenden, Germany 
Languages spoken Hungarian, German
Wife MARCBETE BUZDOGAN
Place of previous 
residence Elek, Hungary until June, 1946;

Winnenden, West Germany to present 
Father GEORG BUZDOGAN, deceased
Stepfather ' GEORG SCHREIER, Id Schlosstr.,

Winnenden, Germany 
Date visa issuance 

recommended December 4, 1956

This INS file indicates that BUZDOGAN presented the 
folloving documents to the American Consulate General in 
Munich, Germany, and that these documents were approved on 
August 4, 1956:

Affidavit in lieu of birth certificate;
Marriage certificate;
Police Record;
Certificate or Readmission

Immigrant visa number was Issued to GEORGS 
BUZDOGAN on August 31, 1956, and was to expire on ftpri1 30, 1957. 
BUZDOGAN entered the United States at the Port OfliChicago, Illinois, 
on March 9, 1957, and hi a passport number was

On April 21, 1970, Mrs. ROYMLSCN, Confidential Clerk, 
Chicago INS Office, advised that BUZDOGAN was required by law to 
file an alien registration card every year but that he never 
did so. His file was closed after five years as INS never had 
any activity on this file.

The only other information contained in BUZDOGAN *s 
INS file indicates that BUZDOGAN allegedly ran up many debts 
while in Chicago up until 1961 when he allegedly left his wife
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and two children in Chicago. BUZDOGAN*s wife as of Catcher 9, 
1961, allegedly resided at 824 West Webster, basement apartment, 
Chicago, Illinois.

The above information concerning BUZDOGAlPs activities 
in Chicago was contained in a series of letters written from 
October 9, 1961, to March 28, 1963, to the Chicago IMS Office 
by Mrs. ROSALIE BEBHICE WEBER, 1911 West Berteau, Chicago, 
Illinois, creditor of BUZDOGAN.
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Los Angeles should initiate appropriate inquiry 
An order to detersine whether there is any basis in fact 
to the allegations sade by Lila Furtado.

Expedite and furnish results in for# suitable 
for dissemination.

fc Chicago _ (Info)
I- San Juan (Info)



On J/WTiW^^LOPEZi U.S. Marshal (USM), San Juan, 
^€1^0 Rlco^/^leotronically contacted the SJO and advised that 
LILA HUWg^ individual who had filed an application for 
'^E^Toytnent'at his office, had requested an interview with him 
and wltj/an agent of the FBI, who could be "trusted," regarding 
information that involved "national security.” LOPEZ stated 
that^he did not consider HURTADO for employment in his office, 
since she is not bilingual, as is required of his office.

On the same date, SA STANLEY A. PIMENTEL and LOPEZ 
interviewed HURTADO at the USM’s office, whereupon she advised 
that she was currently residing at Caleta Las Monmas #50, old 
San Juan, P JU/and was employed by the Ford Motor Company,
District Sales Office, old San Juan 
nished the following informations

P.R. Thereafter, she fur-

Z^2r$:^ 1968, she b^gm employment for W 1O»
an interior decorator, whose office was Topated 

~at ^0® Sunset Boulevard, Los Angeles, California. H0NTIHGTON 
was a/well known interior decorator and did work on a regular 
basis for many of the Hollywood film stars to include SAMMY 
DAVIS, JR., MILTON BERLE,- and PETER LAWFORD. He was also a 
close friend of President JOHN F. KENNEDY and the late senator 
ROBERTF. KENNEDY. .

The day following the 1968 elections, when RICHARD 
NIXON was elected president, HUNTINGTON appeared at his office 
in a distraught state and commented, "I don’t believe what the 
American public has Just done.1' HURTADO was of the opinion 
that HUNTINGTON was referring to President NIXON winning the 
elections; however, she did not have an opportunity to question 
the statement made by HUNTINGTON. x .
2 ~ Bureau (RM) - \
^Y- Chicago (INFO) (RM) 
V- Los Angeles (INFO) (RM) .
2 - San Juan
SAP:mJd



Several weeks later* HUKHHGTOM informed HURTADO 
on a confidential basis and Instructed her never to tell 
anyone that he had heard a tape recording shortly after the 
assassination of ROBERT F* KENNEDY in Los Angeles of a private 
party that had taken place shortly prior to KENNEDY’S assassi­
nation* HUNTINGTON told HURTADO that the tape had been made 
by RONALD BUCK, an attorney inX.A.* and who at that time, was 
the manager of a private club called* "The Factory,” and that 
he had recorded the tape at a party where many wealthy indivi­
duals and top military and government officials were in attendance. 
HUNTINGTON informed HURTADO that the individuals at the party 
appeared to be gloating over the deaths of. President JOHN F. 
KENNEDY and MARTIN LUTHER KING, that they appeared to be making 
plans for the assassination of ROBERT F. KENNEDY.

HUNTINGTON informed HURTADO that he had called 
ROBERT F. KENNEDY shortly after he had heard the tape in 
BUCK’S office, and asked him to go with him to BUCK’S office 
in order to listen to the tape. According to HUNTINGTON, 
BUCK played the tape for KENNEDY, and upon hearing the tape, 
the late senator reportedly stated, ”X can’t do anything about 
that until X become president, as that will be the time when 
I will have the power to do something about it.” HURTADO 
learned from HUNTINGTON during this time, the names of three 
individuals who had attended the private party; however, she 
could only recall the name of a Mr. HUNT, who was a millionaire 
from Texas.

HURTADO stated that from the time that she began 
employment with HUNTINGTON, HUNTINGTON was in serious financial 
troubles. However, At times he would appear with a great deal 
of money, and was always more than willing to share his wealth 
with other people. She stated that HUNTINGTON resided In a 
fashionable apartment In the LA, area with another individual 
who was the president of a bank (not further identified), 
namely, ROBERT A. MUELLER, whom HURTADO described as the 
"housemate and confidante” for HUNTINGTON. HUNTINGTON traveled 
frequently between L.A. And Chicago, where he was designing 
the interior decoration for "The Factory,” a subsidiary of 
”The Factory” in M, HUNTINGTON on one occasion, was arrested 
in L.A. in a little park located directly across the street 
from 9000 Sunset Boulevard for reportedly ”soliciting a male” 
in a restroom.
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^ According to HURTADO, HUNTINGTON had Tour 
coronary attacks, and Just prior to Ms death on 3/7/71, 
he visited his personal physician, Dr* D’ALLESANDRO in 
Chicago for a complete physical checkup. HUNTINGTON 
reportedly Informed, the doctor that Ms life had been 
threatened; however, HURTADO was not aware how his life 
was being threatened.

HURTADO regained employed with WNTINGTON until 
approximately May of 1970, when she went to St. Thomas, 
U.S. Virgin Islands, and worked under a temporary contract 
for the Peace Corps. In September, 1970, she contacted 
HUNTINGTON telephonically indicating to Ma a desire to 
return as Ms employee; however, he emphatically Informed 
her to stay with friends in Puerto Rico, since if she came 
to Chicago, she Might possibly be harmed. HURTADO stated 
that the reason that HUNTINGTON may have made this statement 
was because of her knowledge of the tape recording. She 
suspected that HUNTINGTON was being pressured by possibly 
JOSEPH BORENSTEIN, an attorney with offices on South Dearborne 
Street, Chicago, Illinois, and BUCK, in order that he not 
reveal the contents of the tape.

HURTADO stated that she does not have any proof 
whatsoever that this was the case; only that she knew that 
HUNTINGTON was an honest, sincere, and sane person, and that 
he would at times make comments to the effect that Ms life 
was in danger. It was HURTADO’S opinion that BORENSTEIN was 
blackmailing HUNTINGTON and that he was able to control 
RONALD BUCK and Ms activities. She believes that BORENSTEIN 
may have connections with La Cosa Nostra, and because of the 
contents of the tape, BORENSTEIN was able to pressure BUCK 
and HUNTINGTON. She stated that she is fearful for her life, 
since when she IdM spoke to BORENSTEIN in March, 1971, he 
Indicated to her that he would be coming to San Juan, Puerto 
Rico to see her. She stated that tMs would be strange, 
inasmuch as she and BORENSTEIN were never romantically involved, 
except that HUNTINGTON in confidence may have informed 
BORENSTEIN that HURTADO was aware of the contents of the tape.

HURTADO stated that the following Individuals may 
be able to furnish more information regarding the tape 
recording:
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ROBERT A, MUELLER, houserate and confidante 
of HUNTINGTON

ROBERT B. BROMBERG, associate of BCRENSTEIN 
in LA.

LEA PERWIN (phonetic), RONALD BUCK’S former 
secretary, now employed with Diamond Jim’s 
in U.

Dr. D’ALLESANDRO, Chicago, Illinois - personal 
physician for HUNTINGTON.

ROSITA HARLAN, 6220 La Mirada Avenue, Apt. 23, 
> Hollywood, California - close, personal friend

of HUNTINGTON.

FRANCISCA RIVIERE; husband JEAN CLAUDE, San 
Francisco, California - worked in BUCK’S office.

The above is being submitted to the Bureau, since 
the SJO is not aware of the extent of investigation "surrounding 
the assassination of ROBERT F. KENNEDY. Copies of this 
communication are being furnished to Chicago and L.A. for 
information, since the Bureau ray desire to have investigation 
conducted at these two divisions.

h*



DIRECTOR, FBI 1 7/29/71

SAC, SAN JUAN

ASSASSINATION OF ROBERT F. KENNEDY 
AFO

On 7/l*/71> JOSE LOPEZ, U.S. Marshal (USM), San Juan, 
Puerto Rico, telephonically contacted the SJO and advised that 
LILA HURTADO, an individual who had filed an application for 
employment at his office, had requested an interview with him 
and with an agent of the FBI, who could be "trusted," regarding 
information that Involved "national security." LOPEZ stated 
that he did not consider HURTADO for employment in his office, 
since she is not bilingual, as is required of his office.

On the same date, SA STANLEY A. PIMENTEL and LOPEZ 
interviewed HURTADO at the USM’s office, whereupon she advised 
that she was currently residing at Caleta Las MonJas #50, old 
San Juan, P.R., and was employed by the Ford Motor Company, 
District Sales Office, old San Juan, P.R. Thereafter, she fur- 
nished the following information:

In October, 1968, she bq^n employment for WILLIAM R. 
HUNTINGTON, an interior decorator, whose office was located 
at 9000 Sunset Boulevard, Los Angeles, California. HUNTINGTON 
was a well known interior decorator and did work on a regular 
basts for many of the Hollywood film stars to Include SAMMY 
DAVIS, JR., MILTON BERLE, and PETER LAWFORD. He was also a 
close friend of President JOHN F. KENNEDY and the late senator 
ROBERT F. KENNEDY.

The day following the 1968 elections, when RICHARD 
NIXON was elected president, HUNTINGTON appeared at his office 
in a distraught state and commented, "I don’t believe what the 
American public has Just done." HURTADO was of the opinion 
that HUNTINGTON was referring to President NIXON winning the 
elections; however, she did not have an opportunity to question 
the statement made by HUNTINGTON.

11- Bureau (RM)
2> Chicago (INFO) (RM)
2<- Los Angeles (INFO) (RM)
2 - Ban Juan

SAPsmJd
(8)
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Several weeks later, HUNTINGTON Inferred HURTADO 
on a confidential basis and instructed her never to tell 
anyone that he had heard a tape recording shortly after the 
assassination of ROBERT F. KENNEDY in Los Angeles of a private 
party that had taken place shortly prior to KENNEDY1# assassi­
nation, HUNTINGTON told HURTADO that the tape had been made 
by RONALD BUCK, an attorney In L«A., and who at that time, was 
the manager of a private club called, "The Factory,” and that 
he had recorded the tape at a party where many wealthy indivi­
duals and top military and government officials were in attendance 
HUNTINGTON Infomed HURTADO that the individuals at the party 
appeared to be gloating over the deaths of President JOHN F, 
KENNEDY and MARTIN LUTHER KING, that they appeared to be making 
plans for the assassination of ROBERT F. KENNEDY,

HUNTINGTON informed HURTADO that he had called 
ROBERT F. KENNEDY shortly after he had heard the tape in 
BUCK’S office, and asked him to go with him to BUCK'S office 
In order to listen to the tape, ^According to HUNTINGTON, 
BUCK played the tape for KENNEDY, and upon hearing the tape, 
the late senator reportedly stated, "I can*t do anything about 
that until I become president, as that will be the time when 
I will have the Rower to do something about it.” HURTADO 
learned from HUNTINGTON during this time, the names of three 
Individuals who had attended the private party; however, she 
could only recall the name of a Mr. HUNT, who was a millionaire 
from Texas,

HURTADO stated that from the time that she began 
employment with HUNTINGTON, HUNTINGTON was in serious financial 
troubles^. However, M. times he would appear with a great deal 
of money, and was always more than willing to share his wealth 
with other people. She stated that HUNTINGTON resided in a 
fashionable apartment in the L.A. area with another individual 
who was the president of a bank (not further identified), 
namely, ROBERT A, MUELLER, whom HURTADO described as the 
“housemate and confidante* for HUNTINGTON. HUNTINGTON traveled 
frequently between L.A. and Chicago, where he was designing 
the interior decoration for “The Factory,” a subsidiary of 
“The Factory” in L.A, HUNTINGTON on one occasion, was arrested 
in L.A. in a little park located directly across the street 
from £000 Sunset Boulevard for reportedly “soliciting a male" 
in a restroom.
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According to HURTADO, HUNTINGTON had four 
coronary attacks, and dust prior to his death on 3/7/71, 
he visited his personal physician. Dr, D’ALLESANDRO in 
Chicago for a complete physical checkup, HUNTINGTON 
reportedly Informed the doctor that his life had been 
threatened^ however, HURTADO was not aware how his life 
was being threatened.

HURTADO remined employed with HHJTINGTON until 
approximately May of 1970, when she went to St. Thomas, 
U.S. Virgin Islands, and worked under a temporary contract 
for the Peace Corps. In September, 197$, she contacted 
HUNTINGTON telephonically Indicating to him a desire to 
return as his employee) however, he emphatically informed 
her to stay with friends in Puerto Rico, since if she came 
to Chicago, she might possibly be harmed. HURTADO stated 
that the reason that HUNTINGTON may have made this statement 
was because of her knowledge of the tape recording. She 
suspected that HUNTINGTON was being pressured by possibly 
JOSEPH HOHENSTEIN, an attorney with offices on South Dearborne 
Street, Chicago, Illinois, and BUCK, in order that he not 
reveal the contents of the tape.

HURTADO stated that she does not have any proof 
whatsoever that this was the case) only that she knew that 
HUNTINGTON was an honest, sincere, and sane person, and that 
he would at times make comments to the effect that Ms life 
was in danger. It was HURTADO»s opinion that HOHENSTEIN was 
blackmailing HUNTINGTON and that he was able to control 
RONALD BUCK and Ms activities. She believes that HOHENSTEIN 
may have connections with La Cosa Nostra, and because of the 
contents of the tape, BORENSTEIN was able to pressure BUCK 
and HUNTINGTON. She stated that she is fearful for her life, 
since when she la^t spoke to BORENSTEIN in March, 1971, he 
indicated to her that he would be coming to San Juan, Puerto 
Rico to see her. She stated that tMs would be strange, 
inasmuch as she and BORENSTEIN were never romantically involved, 
except that HUNTINGTON in confidence may have informed 
BORENSTEIN that HURTADO was aware of the nontents of the tape.

HURTADO stated that the following individuals may 
be able to furnish more information regarding the tape 
recordings
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ROBERT A. MUELLER^ housemate and confidante 
of HraGTOH

'ROBERT B. BROMBERG, associate Of BORENSTEIN 
in LA.

LEA PERWIN (phonetic), RONALD BUCK’S former 
secretary, now employed with Diamond Jim’s 
in L.A,

Dr. D’ALLESANDRO, Chicago, Illinois - personal 
physician for HUNTINGTON.

^OSITA HARLAN, 6220 Xa Mirada Avenue, Apt. 23, 
Hollywood, California - close, personal friend 
of HUNTINGTON.

FRANCISCA RIVIERE; husband JEAN CLAUDE. San 
Francisco, California - worked in BUCK’S office.

The above is being submitted to the Bureau, since 
the SJO is not aware of the extent of investigation surrounding 
the assassination of ROBERT F. KENNEDY. Copies of this 
communication are being furnished to Chicago and L.A. for 
information, since the Bureau may desire to have investigation 
conducted at these two divisions.
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FD-36 (Rev. 5-22-64)

Transmit the following in ,

Via AIRTEL

TO:

-FROM

SUBJECT

F B I

Date: 8/2/71

(Type in plaintext or code)

AIR MAIL
(Priority)

DIRECTOR, .FBI (62-587)
SAC, IOS ANGELES (56-156)

KENSALT

,1SAC
JASAC
Jcc
jASST CC
■ISTENO SOP.

W3 
(M4

C-#8 
C-#9

■ S-#l 
S-#2 
S-#3 
S-#4

RE: Allegations Made'Ty’&A 
HURTAD^Regarding Tape 
'Concerning Assassination 
of ROBERT F. KENNEDY

Re San Juan letter to the Director dated 7/20/71.
and Bureau airtel to Los Angeles 7/28/71. a/*^^^

Tn response to referenced Bureau/airtel, Chicago
Is requested to -identify Dr. D5 ALLES ANDRO 'and interview him 
concerning his knowledge of HUNTINGTON and for information 
he has concerning the allegations by LILA HURTADO of the tape 
allegedly ‘prepared by DONALD BUCK.

Information received from Chicago will be incorporates. 
into a letterhead memorandum to be prepared by Los Angeles.
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* U. S. GOVERNMENT PRINTINC OFFICE I lit# O - 345-090 (11)

F B I

Date: 8/2/71

Transmit the following in_______  !
(Type in plaintext or code) '

.Vif 1
t (Priority) ।

TO: DIRECTOR, FBI (62-587) ‘ ’
FROM: SAC, LOS ANGELES (56-156)
SUBJECT: KENSALT * RE: Allegations Made by LILA

HURTADA Regarding Tape 
Concerning Assassination 
of ROBERT -F. KENNEDY

Re San Juan letter to the Director dated 7/20/71, 
and Bureau airtel to Los Angeles 7/28/71.

In response to referenced Bureau airtel, Chicago 
is requested to Identify Dr. D’ALLESANDRO and -interview him 
concerning his knowledge of .HUNTINGTON and for information 
he has concerning the allegations by LILA HURTADO of the tape 
allegedly prepared by RONALD BUCK.

Information received from Chicago will be incorporated 
into a letterhead memorandum to be prepared by Los Angeles.

2l - Bureau 
Chicago

- Los Angeles
AOR/nc
(Q

Approved: Sent M Per_____________———



.In Reply, Please Refer to 
File ]^o.

UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
Los Angeles, California 

August 13, 1971

SIRHAN BISHARA SIRHAN

On July 14, 1971, Lila Hurtado, who resides at Caleta 
Las Monjas Number 50, Old San Juan, Puerto Rico, and is 
employed by the Ford Motor Company, District Sales Office, 
Old San Juan, Puerto Rico, furnished the following information 
to the Federal Bureau of Investigation in Puerto Rico:

In October 1968, she began employment for William 
R. Huntington, an interior decorator, whose office was located 
at 9000 Sunset Boulevard, Los Angeles, California. Huntington 
was a well known interior decorator and did work on a regular 
basis for many of the Hollywood film stars to include Sammy 
Davis, Jr., Milton Berle, and Peter Lawford. He was also a 
close friend of President John F. Kennedy and the late Senator 
Robert F. Kennedy.

The day following the 1968 elections, when Richard 
Nixon was elected President, Huntington appeared at his office 
in a distraught state and commented “I don’t believe what the 
American public has just done”. Hurtado was of the opinion 
that Huntington was referring to President Nixon winning the 
election; however, she did not have an opportunity to question 
the statement made by Huntington.

Several weeks later, Huntington informed Hurtado 
on a confidential basis and instructed her never to tell 
anyone that he had heard a tape recording shortly after the 
assassination of Robert F. Kennedy in Los Angeles of a private 
party that had taken place shortly prior to Kennedy’s assassination. 
Huntington told Hurtado that the tape had been made by Ronald 
Buck, an attorney in Los Angeles, and who at that time, was the 
Manager of a private club called The Factory, and that he 
had recorded the tape at a party where many wealthy individuals
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and top military and government officials were in attendance. 
Huntington informed Hurtado that the individuals at the party 
appeared to be gloating over the deaths of President John F. 
Kennedy and Martin Luther King, that they appeared to be making 
plans for the assassination of Robert F.-Kennedy.

Huntington informed Hurtado that he had called 
Robert F. Kennedy shortly after he had heard the tape in 
Buck’s office, and asked him to go with him to Buck’s office 
in order to listen to the tape. According to Huntington, 
Buck played the tape for Kennedy, and upon hearing the tape, 
the late Senator reportedly stated, ”1 can’t do anything about 
that until I become President, as that will be the time when 
I will have the power to do something about it”. Hurtado 
learned from Huntington during this time, the names of three 
individuals who had attended the private party; however, she 
could only recall the name of a Mr. Hunt, who was a millionaire 
from Texas.

Hurtado stated that from the time that she began 
employment with Huntington, Huntington was in serious financial 
troubles. However, at times he would appear with a great deal 
of money, and was always more than willing to share his wealth 
with other people. She stated that Huntington resided In a 
fashionable apartment in the Los Angeles area with another 
individual who was the President of a bank (not further identifif 
namely, Robert A. Mueller, whom Hurtado described as the 
"housemate and confidante" for Huntington. Huntington traveled 
frequently between Los Angeles and Chicago, where he was 
designing the interior decoration for the The Factory, a 
subsidiary of The~Factory in Los Angeles. Huntington, on 
one occasion, was arrested in Los Angeles in a little park 
located directly across the street from 9000 Sunset Boulevard 
for reportedly soliciting a male in a restroom.

According to Hurtado, Huntington had four coronary 
attacks, and Just prior to his death on March 7, 1971/ 
he visited his personal physician, Dr. D’Allesandro in 
Chicago for a complete physical checkup. Huntington 
reportedly informed the doctor that his life had been 
threatened; however, Hurtado was not aware how his life 
was being threatened.
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Hurtado remained employed with Huntington until 
approximately May 1970, when she went to St., Thomas, 
U. S. Virgin Islands, and worked under a temporary contract 
for the Peace Corps. In September 1970,'she contacted 
Huntington telephonically, indicating a desire to return 
as his employee; however, he emphatically informed her to 
stay with friends in Puerto Rico, since if she came to 
Chicago, she might possibly be harmed. Hurtado stated that 
the reason that Huntington made this statement was because 
of her knowledge of the tape recording. She suspected that 
Huntington was being pressured by, possibly Joseph Borenstein, 
an attorney with offices on South Dearborne Street, Chicago, 
Illinois, and Buck, in order that he not reveal the contents 
of the tape.

Hurtado stated that she does not have any proof 
whatsoever that this was the case, only that she knew that 
Huntington was an honest, sincere, and sane person, and that 
he would at times make comments to the effect that his life 
was in danger. It was Hurtado’s opinion that Borenstein , 
was blackmailing Huntington and that he was able to control 
Ronald Buck and his activities. She believes that Borenstein 
may have connections with La Cosa Nostra, and because of the 
contents of the tape, Borenstein was able to pressure Buck 
and Huntington. She stated that she is fearful for her life, 
since when she last spoke to Borenstein in March 1971, he 
indicated to her that he would be coming to San Juan, Puerto 
Rico to see her. She stated that this would be strange 
inasmuch as she and Borenstein were never romantically involved, 
except that Huntington, in confidence, may have informed 
Borenstein that Hurtado was aware of the contents of the tape.

Hurtado stated that the following individuals may 
be able to furnish more information regarding the tape 
recording:

Robert A. Mueller
Housemate and confidante of Huntington
Robert B. Bromberg
Associate of Borenstein in Los Angeles

- R -
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Lqa Perwin (phonetic)
Ronald Buck’s former Secretary 
now employed with Diamond Jim’s in Los Angeles

Dr. D’Allesandro 
Chicago, Illinois 
Personal physician for Huntington
Rosita Harlan . ■ 
6220 La Mirada Avenue 
Apartment 23 
Hollywood, California 
Close personal friend of Huntington

Francisca Riviere
Husband - Jean Claude 
San Francisco, California 
worked in Buck’s office
The following investigation was conducted at Los 

Angeles, California, regarding Lila Hurtado’s allegations:
Records of the Los Angeles Police Department and 

Los Angeles Sheriff’s Office contained no information ।
identifiable with Lila Hurtado or any of the individuals 
listed above reportedly from the Los Angeles area.

Ronald BucK Attorney, 9000 Sunset Boulevard, Los 
Angeles; California, on August 3, 1971, furnished the following:

He had known William R. Huntington prior to 
his death in early 1971, for several years. Huntington 
was a personal friend and had also been employed by Buck 
as an interior decorator. Buck is a partner in The Factory,' 
a private club in Los Angeles. Huntington did the interior 
decorating in this club, and was working there in 1968. 
Huntington had no interest whatsoever in politics; had 
never, to his recollection, mentioned the Kennedys, Martin 
Luther King, or showed any concern over the Nixon Presidential 
Election.

- 4 -
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Eyck does recall about that time, a young attorney 
whose name he does not recall who was with Jim Garrison 
in New Orleans, coming to his office with various photographs, 
charts, and reports on the President John Kennedy assassination. 
This individual convinced Buck there was .probable cause that 
individuals in addition to Oswald must have been involved 
in the assassination. He. does not now recall the details 
of this theory, nor at this time, believe it valid. He does 
not believe he ever .discussed- this matter with Huntington. 
Huntington did not know Robert Kennedy.. Buck was personally 
acquainted with Robert Kennedy, but never discussed the above 
Garrison information with Kennedy.

, Mr. Buck stated that he did not make any tape 
recording of conversations of anybody discussing the Kennedy 
assassination and is positive he never had a discussion 
with either Robert Kennedy or William Huntington regarding 
a tape recording of any kind. Mr. Buck emphasized Huntington’s 
non-political status and was positive that any allegations 
purporting that he was politically inclined are false. 
Mr. Buck knew Lila Hurtado, who was employed as a Secretary 
by Huntington, but was not well enough acquainted with her 
to make a statement regarding her reliability. Mr. Buck, 
Pierre Sallinger, Peter Lawford, and others were waiting 
at The Factory on the night of the Robert Kennedy assassination 
for Robert Kennedy to attend a party in his honor at The Factory 
Robert Kennedy was never in Mr. Buck’s office, nor was he 
ever at The Factory while Huntington was present. Mr. Buck 
advised’ that William Huntington was a close personal friend 
of his; however, he was financially irresponsible; he was 
a homosexual; and frequently lied without any reason. 
He advised that William Huntington's interests were in his 
interior decorating work and his close friends. Other than 
this, he had no interests known to Mr. Buck. Mr. Buck advised 
that he is not acquainted with Robert Bromberg. He advised 
that after the completion of the decoration of The Factory 
in 1968, William Huntington went to Chicago to establish a 
similar type club in Chicago, and Mr. Buck had limited contact 
with him, thereafter until Huntington's death in early 1971.

- 5 -
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v Lea Purwin, 11700 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
California, on interview on August 4,1971> furnished the 
following information:

In 1968, she was employed in an executive capacity 
in the management of The Factory, a private club in Los 
Angeles. She was in frequent daily contact with both 
Ronald Buck and William Huntington, and as such, was aware 
of their business and personal problems. Huntington was 
employed in the interior decoration of The Factory. Huntington 
was a homosexual, and he lived with another homosexual named 
Robert A. Mueller. Huntington was a very personable individual, 
but was almost a psychopathic liar, and in her opinion, ended 
up believing many of the lies he told. She advised that 
Huntington was completely non—political, and had no interest 
whatsoever in politics. She had never heard him mention 
the Kennedys, Martin Luther King, nor had he expressed 
concern over the election of Nixon. She advised that 
Ronald Buck was an attorney, an author, and a part owner 
of The Factory. She stated he was very garrulous, and 
discussed many things with her that involved his personal 
life. She advised that if any such incident as the 
alleged tape recording had occurred, and it had been discussed 
with either Ronald Buck or William Huntington, that she would 
have been aware of it from both of them. She advised that 
she would recall if any such discussion had taken place, 
and that none had. She advised that Ronald Buck was acquainted 
with Robert Kennedy, Pierre Sallinger, and Peter Lawford, 
but that Huntington was not acquainted with Robert Kennedy.

She advised that Lila Hurtado worked as a Secretary 
for William Huntington, that she was a very emotional girl, 
and that she was presently employed in San Juan, Puerto Rico. 
She advised that Rosita Harlan was regarded by Huntington 
as a clairvoyant, and that Huntington would discuss any 
personal problems or any important decisions with Harlan 
prior to taking any action. She advised that Francisca 
Riviere is undoubtedly Francisca Simms who was employed by 
Purwin, and in Purwin’s opinion, would be unable to furnish 
any information regarding allegations regarding tape recordings

- 6 -
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made by or in the possession of Ronald Buck. She stated that 
she is not acquainted with, nor does not know of a Robert 
Bromberg.

Robert A. Mueller was interviewed at*the Federal 
Bureau of Investigation, Los Angeles, on August 5, 1971. 
He advised that he could always be contacted through 
telephone number OL 27011. He furnished the following 
information regarding William R. Huntington:

He resided with Huntington at 9260 Cordell Drive,' 
/Los Angeles, California, from 1967’to,1969, and had been 

acquainted with him for several years prior to that time. 
He stated that Huntington had absolutely no political interests; 
that he, Mueller, had asked him to vote in the last two 
elections, one Presidential and one State, prior to Huntington 
going to Chicago, and that Huntington had declined to do so. 
He never knew Huntington to make any statements or express 
any concern regarding the assassinations of the Kennedys 
or Martin Luther King. He never heard Huntington make any 
statement regarding any type of tape recording made by Ronald 
Buck or in the possession of Ronald Buck or any tape recording 
regarding an assassination. He advised that Lila Hurtado 
was employed by William Huntington as a secretary, and took care 
of some of his interests after Huntington went to Chicago.

He stated that Lila Hurtado was an extremely emotional 
girl; that she was, he believed, romantically involved with 
Joseph Borenstein, a Chicago attorney, who was involved in 
The Factory in Chicago. He stated that Lila Hurtado, when 
she left here, stored some of her belongings at Mueller’s 
aunt’s place. She recently travelled from San Juan, Puerto 
Rico, to Los Angeles for the purported purpose of checking 
her belongings at his aunt’s house. He stated that in his 
opinion, there was nothing of sufficient value that was stored 
in his aunt’s home to warrant this trip. She told him upon 
leaving Los Angeles, that she intended to travel to Chicago. 
She told him that Joseph Borenstein was apparently dissatisfied 
with Mueller’s involvement in Huntington’s affairs, and was

- 7 -
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out to get him. Mueller advised that in view of statements 
made by Purwin, that he was concerned over what action 
Borenstein might take regarding him. He advised Borenstein 
reportedly had hoodlum connections in Chicago,. He advised 
that Rosita Harlan was in Huntington’s opinion, a clairvoyant, 
and Huntington consulted her on matters of importance. Mueller 
does not know of a Robert Bromberg. Mueller advised that 
he considered any allegations that Huntington was emotionally 
concerned about any political matter were undoubtedly false.

Rosita Harlan, 6220 La- Mirada Avenue, Apartment 23# 
Los Angeles, California, advised that she has known William 
Huntington for several years, and that he was a close personal 
friend. She advised that prior to his death in March 1971; 
that he discussed many of his personal and professional 
problems with her. She stated that he never had any 
discussion with her regarding any allegations involving the 
Kennedy assassinations or the, assassination of Martin Luther 
King. She stated that he had no political interests. She 
advised that prior to the 1968 elections, she asked him 
who he thought she should vote for, and his comment was 
"I guess Nixon is as good as anyone”. She advised that she knew 
Lila Hurtado and that Hurtado is an extremely emotional 
person; she would cry at the slightest provocation; she 
had a tendency to exaggerate things out of complete proportion; 
and she considered her extremely unreliable. She stated that 
she is not acquainted with a Robert Bromberg. She advised 
that to her knowledge, Huntington did not know Robert Kennedy, 
and that if he had ever been in contact with Kennedy, or 
if any allegations regarding the Kennedys had been made to 
him, that she,is certain that she would be aware of them.

Chicago sources have described Joseph Borenstein 
as a legitimate businessman, accountant, and attorney, who 
has for years, done work for the hoodlum element in Chicago, 
and remains associated with them. According to the Federal 
Bureau of Investigation at Chicago, although Borenstein . 
does associate with and does accounting and legal work for 
the hoodlum element, there is no indication that any of his 
activities with them are illegal. Borenstein has been 
uncooperative on contact in the past regarding his hoodlum 
associates.
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On July 14, 1971, Lila Hurtado, who resides at Caleta 
Las MonJas Number 50, Old San Juan, Puerto Rico, and is 
employed by the Ford Motor Company, District Sales Office, 
Old San Juan, Puerto Rico, furnished the following information 
to the Federal Bureau of Investigation in Puerto Rico:

In October 1968, she began employment for William 
R. Huntington, an interior decorator, whose office was located 
at 9000 Sunset Boulevard, Los Angeles, California* Huntington 
was a well known interior decorator and did work on a regular 
basis for many of the Hollywood film stars to include Sammy 
Davis, Jr., Milton Berle, and Peter Lawford. He was also a 
close friend of President John F. Kennedy and the late Senator 
Robert F. Kennedy.

The day following the 1968 elections, when Richard 
Nixon was elected President, Huntington appeared at his office 
in a distraught state and commented “I don’t believe what the 
American public has Just done". Hurtado was of the opinion 
that Huntington was referring to President Nixon winning the 
election; however, she did not have an opportunity to question 
the statement made by Huntington.

Several weeks later, Huntington informed Hurtado 
on a confidential basis and instructed her never to tell 
anyone that he had heard a tape recording shortly after the 
assassination of Robert F. Kennedy in Los Angeles of a private 
party that had taken place shortly prior to Kennedy’s assassination. 
Huntington told Hurtado that the tape had been made by Ronald 
Buck, an attorney in Los Angeles, and who at that time, was the 
Manager of a private club called The Factory, and that he 
had recorded the tape at a party where many wealthy individuals
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and top military and government officials were in attendance. 
Huntington informed Hurtado that the individuals at,the party 
appeared to be gloating over the deaths of President John F. 
Kennedy and Martin Luther King, that they appeared to be making 
plans for the assassination of Robert F.-Kennedy.

Huntington informed Hurtado that he had called 
Robert F. Kennedy shortly after he had heard the tape in 
Buck’s office, and asked him to go with him to Buck’s office 
in order to listen to the tape. According to Huntington, 
Buck played the tape for Kennedy, and upon hearing the tape, 
the late Senator reportedly stated, "I can't do anything about 
that until I become President, as that will be the time when 
I will have the power to do something about it". Hurtado 
learned from Huntington during this time, the names of three 
individuals who had attended the private party; however, she 
could only recall the name of a Mr. Hunt, who was'a millionaire 
from Texas.

Hurtado stated that from the time that she began 
employment with Huntington, Huntington was in serious financial 
troubles. However, at times he would appear with a' great deal 
of money, and was always more than willing to share his wealth 
with other people. She stated that Huntington resided in a 
fashionable apartment in the Los Angeles area with another 
individual who was the President of a bank (not further identifie 
namely, Robert A. Mueller, whom Hurtado described as the 
"housemate and confidante" for Huntington. Huntington traveled 
frequently between Los Angeles and Chicago, where he was 
designing the interior decoration for the The Factory, a 
subsidiary of TheTactory in Los Angeles. Huntington, on 
one occasion, was arrested in Los Angeles in a little park 
located directly across the street from 9000 Sunset Boulevard 
for reportedly soliciting a male in a restroom.

According to Hurtado, Huntington had four coronary 
attacks, and Just prior to his death on March 7, 1971/ 
he visited his personal physician, Dr. D’Allesandro in 
Chicago for a complete physical checkup. Huntington 
reportedly informed the doctor that his life had been 
threatened; however, Hurtado was not aware how his life 
was being threatened.
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Hurtado remained employed with Huntington until 
approximately May 1970, when she went to St. Thomas, 
U. S. Virgin Islands, and worked under a temporary contract 
for the Peace Corps. In September 1970,'she contacted 
Huntington telephonically, indicating a desire to return 
as his employee; however,’ he emphatically informed her to 
stay with friends in Puerto Rico, since if she came to 
Chicago, she might possibly'be harmed. Hurtado stated that 
the reason that Huntington made this statement was because 
of her knowledge of the tape recording. She suspected that 
Huntington was being pressured by possibly Joseph Borenstein, 
an attorney with offices on South Dearborne Street, Chicago, 
Illinois, and Buck, in order that he not reveal the contents 
of the tape.

Hurtado stated that she does not have any proof 
whatsoever that this was the case, only that she knew that 
Huntington was an honest, sincere, and sane person, and that 
he would at times make comments to the effect that his life 
was in danger. It was Hurtado’s opinion that Borenstein 
was blackmailing Huntington and that he was able to control 
Ronald Buck and his activities. She believes that Borenstein 
may have connections with La Cosa Nostra, and because of the 
contents of the tape, Borenstein was able to pressure Buck 
and Huntington. She stated that she is fearful for her life, 
since when she last spoke to Borenstein in March 1971, he 
indicated to her that he would be coming to San Juan, Puerto 
Rico to see her. She stated that this would be strange 
inasmuch as she and Borenstein were never romantically involved,, 
except that Huntington, in confidence, may have informed 
Borenstein that Hurtado was aware of the contents of the tape.

Hurtado stated that the following individuals may 
be able to furnish more information regarding the tape 
recording:

Robert A. Mueller
Housemate and confidante of Huntington
Robert B. Bromberg 
'Associate of Borenstein in Los Angeles

- ^ -
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Lea Perwin (phonetic)
Ronald Buck’s former Secretary 
now employed with Diamond Jim’s in Los Angeles

Dr. D’Allesandro
Chicago, Illinois
Personal physiciarf for Huntington

Rosita Harlan
6220 La Mirada Avenue
Apartment 23
Hollywood, California
Close personal friend of Huntington

Francisca Riviere
Husband - Jean Claude
San Francisco-, California 
worked in Buck’s office
The following investigation was conducted at Los 

Angeles, California, regarding Lila Hurtado’s allegations:
Records of the Los Angeles Police Department and 

Los Angeles Sheriff’s Office contained no information 
identifiable with Lila Hurtado or any of the individuals 
listed above reportedly from the Los Angeles area.

Ronald Buck; Attorney, 9000 Sunset Boulevard, Los 
Angeles, California, on August 3# 1971, furnished the following:

He had known William R. Huntington prior to 
his death in early 1971, for several years. Huntington 
was a personal friend and had also been employed by Buck 
as an interior decorator. Buck is a partner in The Factory, 
a private club in Los Angeles. Huntington did the interior 
decorating in this club, and was working there in 1968. 
Huntington had no interest whatsoever in politics; had 
never, to his recollection, mentioned the Kennedys, Martin 
Luther King, or showed any concern over the Nixon Presidential 
Election.
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Buck does recall about that time, a young attorney 
whose name he does not recall who was with Jim Garrison 
in New Orleans, coming to his office with various photographs, 
charts, and reports on the President John Kennedy assassination. 
This Individual convinced Buck there was .probable cause that 
individuals in addition to Oswald must have been involved 
in the assassination. He does not now recall the details 
of this theory, nor at this time, believe it valid. He does 
not believe he ever discussed this matter with Huntington. 
Huntington did not know Robert Kennedy.. Buck was personally 
acquainted with Robert Kennedy, but never discussed the above 
Garrison information with Kennedy.

Mr. Buck stated that he did not make any tape 
recording of conversations of anybody discussing the Kennedy 
assassination and is positive he never had a.discussion 
with either Robert Kennedy or William Huntington regarding 
a tape recording of any kind. Mr. Buck emphasized Huntington’s 
non-political status and was positive that any allegations 
purporting that he was politically inclined are false. 
Mr. Buck knew Lila Hurtado, who was employed as a Secretary 
by Huntington, but was not well enough acquainted with her 
to make a statement regarding her reliability. Mr. Buck, 
Pierre Sallinger, Peter Lawford, and others were waiting 
at The Factory on the night of the Robert Kennedy assassination 
for Robert Kennedy to attend a party in his honor at The Factory. 
Robert Kennedy was never in Mr. Buck’s office, nor was he 
ever at The Factory' while Huntington was present. Mr. Buck 
advised that William Huntington was a close personal friend 
of his; however, he was financially irresponsible; he was 
a homosexual; and -frequently lied without any reason.
He advised that William Huntington’s interests were in his 
interior decorating work and his close friends. Other than 
this, he had no interests known to Mr. Buck. Mr. Buck advised 
that he is not acquainted with Robert Bromberg. He advised 
that after the completion of the decoration of The Factory 
in 1968, William Huntington went to Chicago to establish a 
similar type club in Chicago, and Mr. Buck had limited contact 
with him, thereafter until Huntington’s death in early 1971.
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Lea Purwin, 11700 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
California, on interview on August 4,1971, furnished the 
following information:

In 1968, she was employed in an executive capacity 
in the management of The Factory, a private club in Los 
Angeles. She was in frequent daily contact with both 
Ronald Buck and William Huntington, and as such, was aware 
of their business and personal problems. Huntington was 
employed in the interior decoration of The Factory. Huntington 
was a homosexual, and he lived with another homosexual.named 
Robert A. Mueller. Huntington was a very personable individual 
but was almost a psychopathic liar, and in her opinion, ended 
up believing many of the lies he told. She advised that 
Huntington was completely non-political, and had no interest 
whatsoever in politics. She had never heard him mention 
the Kennedys, Martin Luther King, nor had he expressed 
concern over the election of Nixon. She advised that 
Ronald Buck was an attorney, an author, and a part owner 
of The Factory. She stated he was very garrulous, and 
discussed many things with her that involved his personal 
life. She advised that if any such incident as the' 
alleged tape recording had occurred, and it had been discussed 
with either Ronald Buck or William Huntington, that she would 
have been aware of it from both of them. She advised that 
she would recall if any such discussion had taken place, 
and that none had. She advised that Ronald Buck was acquainted 
with Robert Kennedy, Pierre Sallinger, and Peter Lawford, 
but that Huntington was not acquainted with Robert Kennedy.

She advised that Lila Hurtado worked as a Secretary 
for William Huntington, that she was a very emotional girl, 
and that she was presently employed in San Juan, Puerto Rico. 
She advised that Rosita Harlan was regarded by Huntington 
as a clairvoyant, and that Huntington would discuss any . 
personal problems or any- important decisions with Harlan 
prior to taking any action. She advised that Francisca 
Riviere is undoubtedly Francisca Simms who was employed by 
Purwin, and in Purwin’s opinion, would be unable to furnish 
any Information regarding allegations regarding tape recordings
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made by or in the possession of Ronald Buck. She stated.that 
she is not acquainted with, nor does not know of a Robert 
Bromberg.

Robert A. Mueller was interviewed at the Federal 
Bureau of Investigation, Los Angeles, on August 5, 1971* 
He advised that he could always be contacted through 
telephone number OL 27011. He furnished the following 
information regarding William R.- Huntington:

He resided with Huntington at 9260 Cordell Drive, 
Los Angeles, California, from 1967 to 1969, and had been 
acquainted with him for several years prior to that time. 
He stated that Huntington had absolutely no political interests; 
that he, Mueller, had asked him to vote in the last two 
elections, one Presidential and one State, prior to Huntington 
going to Chicago, and that Huntington had declined to do so. 
He never knew Huntington to make any statements or express , 
any concern regarding the assassinations of the Kennedys 
or Martin Luther King. He never heard Huntington make any 
statement regarding any type of tape recording made by Ronald 
Buck or in the possession of Ronald Buck or any tape recording 
regarding an assassination. He advised that Lila Hurtado 
was employed by William Huntington as a secretary, and took care 
of some of his interests after Huntington went to Chicago.

He stated that Lila Hurtado was an extremely emotional 
girl; that she was, he believed, romantically involved with 
Joseph Borenstein, a Chicago attorney, who was involved in 
The Factory in Chicago^. He stated that Lila Hurtado, when 
she left here, stored some of her belongings at Mueller’s 
aunt’s place. She recently travelled from San Juan, Puerto 
Rico, to Los Angeles for the purported purpose of checking 
her belongings at his aunt's house. He stated that in his 
opinion, there was nothing of sufficient value that was stored 
in his aunt’s home to warrant this.trip. She told him upon 
leaving Los Angeles, that she intended to travel to Chicago. 
She told him that Joseph Borenstein was apparently dissatisfied 
with Mueller’s involvement in Huntington’s affairs, and was
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out to get him. Mueller advised that in view of statements 
made by Purwin, that he was concerned over what action 
Borenstein might take regarding him. He advised Borenstein 
reportedly had hoodlum connections in Chicago. He advised 
that Rosita Harlan was in Huntington’s opinion, a clairvoyant, 
and Huntington consulted her on matters of importance. Mueller 
does not know of a Robert Bromberg. Mueller advised, that 
he considered any allegations that Huntington was emotionally 
concerned about any political matter were undoubtedly false.

Rosita Harlan, 6220 La Mirada Avenue, Apartment 23, 
Los Angeles, California, advised that she has known William 
Huntington for several years, and that he was a close personal 
friend. She advised, that prior to his death in’March 1971/ 
that he discussed many of his personal and professional 
problems with her. She stated that he never had any ' 
discussion with her regaining any allegations involving the 
Kennedy assassinations or the assassination of Martin Luther 
King. She stated that he had no political interests. She 
advised that prior to the 1968 elections, she asked him 
who he thought she should vote for, and his comment was' 
”l guess Nixon is as good as anyone’1. She advised that she knew 
Lila Hurtado and that Hurtado is an extremely emotional 
person; she would cry at the slightest provocation; she 
had a tendency to exaggerate things out of complete proportion; 
and she considered her extremely unreliable. She stated that 
she is not acquainted with a Robert Bromberg. She advised 
that to her knowledge, Huntington did not know Robert Kennedy, 
and that if he had ever been in contact with Kennedy, or 
if any allegations regarding the Kennedys had been made to 
him, that she,is certain that she would be aware of them.

Chicago sources have described Joseph Borenstein 
as a legitimate businessman, accountant, and attorney, who 
has for years, done work for the hoodlum element in Chicago, 
and remains associated with them. According to the Federal 
Bureau of Investigation at Chicago, although Borenstein 
does associate with and does accounting and legal work for 
the hoodlum element, there is no indication that any of his 
activities with them are illegal. Borenstein has been 
uncooperative on contact in the past regarding his hoodlum 
associates.
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